

## **Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte 2024-04-14 via Teams.**

**Närvarande:** Åsa Hugosson, Cecilia Evaldsson, Frida Matsson, Anna Gehlin, Anneli Svensson, Ann-Catherine Nennestam, Gunilla Olander (kommer in 19.30), Maria Ahlin, Annika Klintberg, Lars-Göran Linde, Adelina Wremer, Peter Brandts.

### **§ 1 – Mötets öppnande**

Ordförande Åsa Hugosson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### **§ 2 – Dagordning**

Dagordningen fastställdes och godkändes.

### **§ 3 – Justeringsperson**

Till justeringsperson väljs Cecilia Evaldsson, Anna Gehlin tar framöver ansvar att göra en rullande justeringspersonslista.

### **§ 4 – Föregående protokoll**

Ta bort punkten om AU, inget beslut togs, Peter Brandts ska stå som frånvarande. Protokollet kunde därefter godkännas och läggas till handlingarna.

### **§ 5 – Rapport från sekreterare och kassör**

Inga nyheter från sekreteraren. Kassören lägger just nu till nya revisorer och ska ha ett möte tillsammans med dem för att gå igenom hur allt fungerar. Hon ska även ta reda på hur kontering av plaketter fungerar med t.ex. periodisering då det blir en stor utgift som ska fördelas på flera år framöver.

### **§ 6 – Jordbruksverket/SH**

Inga direkta nyheter från SH utan fokus där ligger på planering inför årsmötet 25/5. Morgan Johnsson är inbjuden att föreläsa. Vi får skicka tre representanter. Catherine Nennestam frågar Susan Carlsson om hon vill åka som representant till årsstämman och åker även själv som ledamot i SH och försöker ta med någon ytterligare. Till ungdomsrepresentant i styrelsen till SH väljs Adelina Wremer utöver tidigare Joel. SH undrar vad vi gör för ungdomarna och som exempel nämns rabatterad medlemsavgift, tidigare sponsring i fjordcupen, ungdomsläger via Brunte, morgondagens stjärna i Lill-Blakken, juniorklasser på SM.

### **§ 7 – Kommittéer**

**LillBlakken:** ligger bra till inför nästa nummer. Har haft ett möte och nytt möte planerat till nästa söndag.

**Tävlingskommittén:** Diskussioner med Norge och Danmark pågår angående EM. Tyskland har gått med på att ta bort Caprilli från hoppningen, sänka nivån på körningen från Svår till MSV klass och ska ev. ta bort

kürklassen. Det är svårt att få dispens från kandar och de kan inte få till någon allroundklass. Ytterligare möten är planerade med Tyskland.

**Avelskommittén:** Har haft möte i veckan angående propositionen till Grevagården. Boxpriset vi fått är ink.moms. Angående Grevagården tas beslut att tillfråga Jan-Sivert att vara ordinarie samt Ella Eriksson att vara rasrepresentant. Som plan är att låta tidigare AVN ha ett teamsmöte eller liknande med den nya AVN och förklara hur det svenska bedömningssystemet ser ut samt gå igenom hur premieringen går till.

Det har inkommit underskriven ansökan att Susanna Hedlund ska ingå på Finebacke Stuteri. Cecilia Evaldsson skickar ut faktura för ändring.

## **§ 8 – Olika Poster**

-**Infomail** – Anna Gehlin, Catherine Nennestam, Anneli Svensson, Maria Ahlin , Åsa Hugosson

-**Sociala Medier** – Maria Ahlin, Anneli Svensson, Åsa Hugosson

-**Medlemsansvarig** – Catherine Nennestam, Anna Gehlin

-**Kassörsmailen** - Catherine Nennestam, Cecilia Evaldsson, Gunilla Ohlander. Gunilla Ohlander väljs dessutom till adjungerad kassör.

-**Lill-blakken** – Lars-Göran Linde, Anneli Svensson, Åsa Hugosson, Adelina Wremer, Peter Brandts

-**Tävlingskommittén** – Anneli Svensson, Sara Andersson, Maria Ahlin, Adelina Wremer, Frida Matsson

-**Avelskommittén** – Anna Gehlin, Catherine Nennestam, Annika Klintberg, Gunilla Ohlander, Anette Holmgren. Beslut att på prov ta bort avelsrådet och hänvisa till avelskommittén för avelsrådgivning.

-**Stadgegrupp** – Anna Gehlin sammankallande, Cecilia Evaldsson, Annika Klintberg, Peter Brandts, Gunilla Ohlander. Det ska inte vara några större förändringar utan mest att tydliggöra vem som ska ha rösträtt och få ut de ändringar som gjorts tydligt på remiss till lokalföreningarna. Öhrnell har lovat att inkomma med tips på vissa saker som kan ändras i våra stadgar.

-**AU**, arbetsutskottet beslutas att som tidigare utgöras av Ordförande, Vice Ordförande, Sekreterare och Kassör ingår i AU.

### **§ 9 – FjHI**

Annika Klintberg och Anna Gehlin kommer att representera SFF på fysiskt möte i Nordfjordeid. Avgiften till FjHI är inbetald 9/4. Representanterna tar med en tallrik och fyra guldmedaljer till vardera Norge och Danmark. Annika Klintberg fortsätter att vara kontaktperson gentemot FjHI. Catherine Nennestam är igång och uppdaterar vilka som ska få Lill-Blakken från oss samt vilka som ska få utländska tidningar i vår förening.

### **§ 10 – Representanter Brunte**

Dennis Hildingsson har tackat ja att vara representant till Brunte. Styrelsen beslutar att välja honom samt att tillfråga Camilla Perhult om hon också vill vara representant. Peter Brandts väljs som suppleant.

### **§ 11 – Utdelade diplom**

Tre diplom som delades ut på årsstämman hade felaktig information. Sekreterare Frida Matsson ansvarar för att korrigera de diplom som blev fel och skicka dem till Åsa Hugosson för påskrift.

### **§ 12 – Hemsidan**

Maria Ahlin behöver hjälp att kontrollera hemsidan så att länkar fungerar som de ska och går till rätt dokument. Hon vill även ha förslag på hur den blir mer tillgänglig. Maria Ahlin gör upp grupper som ansvarar för att kontrollera några sidor var.

### **§ 13 – Digital portal**

Bordlägges till nästa möte

### **§ 14 – Inkommen skrivelse angående Hingstreglementet.**

Åsa Hugosson, Frida Matsson och Maria Ahlin svarar på den inkomna skrivelsen.

### **§ 15 – Leonora E**

Ordförande i Danmarks fjordhästförening har varit i kontakt med Anna Gehlin angående Leonoras nya stam. Beslut tas att AU fortsätter hantera frågan och kommunicera med Danmark.

### **§ 16 – Dispensansökan för icke godkänd hingst.**

Styrelsen har gått igenom dispensansökan men kan inte finna några särskilda skäl att godkänna denna. Dispensansökan skickas vidare till AVN för att se hur de ställer sig.

### **§ 17 – Förslag på datum för möten**

Beslut tas att ha årets styrelsemöten 19/5, 16/6, 11/8, 1/9, 19/9, 20/10, 17/11, 7/12 (fysiskt möte). Eventuellt blir något av de tidigare mötena fysiska men detta tas upp framöver.

### **§ 18 Övriga Frågor:**

- Utställning på SM, beslut att godkänna propositionen med ändring att alla hästar med över 40p går till BIS-final samt att datum ska ändras till 2024.
- Avtackning av Pia, försöker få tag i fjordhästljustake.
- Till Augusti ska alla titta påförslag på alternativa anläggningar till Grevagården 2025 samt fundera över Lill-Blakkens format och utgivningsfrekvens. Bra att även kolla upp offert från några alternativa tryckerier.
- Catherine Nennestam föreslår avstämningsmöte med ordförande i alla lokalföreningar ett par ggr per år. Positiv inställning från styrelsen och vi arbetar vidare med frågan.

### **§ 19 Mötet avslutas**

Vid protokollet

Frida Matsson  
Sekreterare

Åsa Hugosson  
Ordförande

Cecilia Evaldsson  
Justeringsperson

**SVENSKA  
FJORDHÄSTFÖRENINGEN**

